

Protokół z zebrania Zarządu SFPDN z dnia 23.03.2021

Zebranie odbyło się w formie wideokonferencji.

Udział w zebraniu wzięli: komandor Rafał Sielicki, vice-komandor Łukasz Zakrzewski, koordynator ds. Juniorów Barbara Ramotowska, przewodniczący komisji rewizyjnej Tomasz Skawiński, członek komisji rewizyjnej Jerzy Najdrowski.

1. Rafał Sielicki zasygnalizował problem z organizacją regat: w zakończonym sezonie większość regat była organizowana przez Flotę, przygotowanie regat zajmuje bardzo dużo czasu dlatego niezbędne jest zaangażowanie dodatkowych osób przy organizacji imprez.
2. Jerzy Najdrowski zaproponował aby ograniczyć ilość regat organizowanych przez Flotę do 4, w pozostałych terminach chętne kluby zgłaszałyby chęć organizacji swoich regat, jednocześnie należy poszukiwać sponsorów tytularnych, którzy wnieśliby wkład finansowy w organizację regat. Należy także powołać zespół doraźny do organizacji regat.
3. Jerzy Najdrowski zaproponował aby na stronie bojery.pl zamieścić ogłoszenie o poszukiwaniu chętnych osób do pomocy przy organizacji regat.
4. Tomasz Skawiński zgłosił propozycję aby ze względu na bardzo małą ilość Juniorów Młodszych włączyć ich do grupy Juniorów.
Barbara Ramotowska zgłosiła wątpliwość czy nie będzie to sprzeczne z zasadami punktacji ustalonymi przez PZZ – do zweryfikowania.
5. Rafał Sielicki przedstawił dalsze plany współpracy z SailingNet w zakresie zgłoszeń do regat, liczenia wyników, umieszczania ogłoszeń oraz rozbudowę systemu o możliwość opłacenia wpisowego podczas zgłoszenia. Propozycja kontynuowania współpracy z SailingNet została przyjęta z entuzjazmem przez wszystkich uczestników.
6. Rafał Sielicki przekazał informację, że w związku z zakończeniem trwałości projektu na Słonecznej Polanie w Olsztynie oraz planowanym przez OSiR ogłoszeniem przetargu na pomieszczenia, zostaliśmy poproszeni o przejrzanie i zabranie rzeczy należących do Stowarzyszenia. Rzeczy te znajdują się w szafkach w pomieszczeniu nr 3, które OSiR zamierza jeszcze w marcu wynająć.
Zgromadzone przez lata dokumenty należy w najbliższym czasie przejrzeć i pozbyć się niepotrzebnych. Pozostaje kwestia zorganizowania nowego miejsca do przechowywania.
7. Rafał Sielicki zgłosił potrzebę przeprowadzenia Sejmiku, który ze względu na pandemię może odbyć się tylko online. Tomasz Skawiński przedstawił wątpliwość czy sejmik w formie online będzie mógł być przeprowadzony właściwie i czy nie należałoby go przełożyć na jesień, kiedy być może będzie można zorganizować go stacjonarnie. Dodał także, że przy założeniu małej frekwencji sejmiku online mniejszość będzie decydowała o większości. Jednocześnie należy zadbać aby dostęp do głosowania miały jedynie osoby do niego uprawnione.
Jerzy Najdrowski stwierdził, że sejmiku nie należy przekładać na późniejszy termin, powinien się odbyć jeszcze w kwietniu.
Tomasz Skawiński zobowiązał się skontaktować się z PZZ w sprawie pomocy w zorganizowaniu Sejmiku online.
8. Tomasz Skawiński zgłosił, że należy stworzyć regulamin pracy komisji rewizyjnej, aby był jasny zakres praw i obowiązków tej komisji. Rafał Sielicki poprosił Tomasza Skawińskiego o opracowanie takiego regulaminu.

Protokołował Rafał Sielicki